
DELEGATSKO VPRAŠANJE ŠT. 161 -
DELEGACIJA KS SMLEDNIK

Med krajani Krajevne skupnosti Smlednik se že več let raz-
pravlja o pogojih šolanja osnovnošolskih otrok. \z leta v leto je
večji problem pridobitve ustreznih učiteljev za osnoVno šolo
Simona Jenka v Smledniku.
. Ža na svetu šole se je razpravljalo o možnostih ustalitve

učiteljev, o istem problemu smo razpravljali na zboru občanov
in svetu KS.

Kot kaže je osnovni problem učiteljev nerešen stanovanjski
problem. Delegati naše delegacije predlagajo, da bi ustanovitelj
moral poiskati rešitev v izgradnji stanovanj, saj bi tako pridobili
ustrezno število prosvetnih delavcev in s tem zagotovili otro-
kom ustrezno znanje za nadaljne šolanje.

Kakšne so možnosti za rešitev tega problerna?

Odgovor:

Občinska izobraževalna skupnost Ljubljana Šiška je usta-
novila komisijo, ki je imela nalogo poiskati možnost za razreše-
vanje posebno pereče kadrovske problematike na OŠ Simon
Jenko.

Komisija je svoje ugotovitve posredovala vsem družbenopoli-
tičnim dejavnikomv občini in KS Smlednik.

Izobraževalna skupnost bo pri usmerjanju svojih štipedlstov
dajala prednost tej šoli, ravno tako pa tudi pri razreševanju
stanovanjske problematike.
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